
Referat af Bestyrelsesmøde afholdt torsdag 16/12-21 (virtuelt møde)

Alle deltog - Anders, Rie, Eva, Kresten og Søren, som var referent.

1. Støjmuren

Fakta har ikke svaret på vores henvendelse om støjmuren, jf tidligere referater. Vi
kontakter Fakta igen for svar.

2. Bump

Anlægsgartneren er forsinket med arbejdet pga. sygdom.

Han har lovet at hans del af det - dvs fjernelse af gamle bump samt retablering af stier
med nyt grus - bliver udført i januar '22.

3. Ladestandere

Firmaet Clever er nu kommet med en tilbagemelding på vores henvendelse. De forventer
at sende en elektriker herud i januar for at se hvad der skal til og derefter kunne sende et
tilbud.

Kristian, have 44 vil gerne høre mere om status på ladestanderne. Søren kontakter
Kristian.

4. GDPR-regler

Vi mangler en færdig formular vi kan bruge til dette.

Vi er ved at sætte os ind i de omfattende regler om persondatalovgivningen.

5. Huslejen stiger med 25,- kr. pr. 1.1.2022.

Vær især opmærksom på at få rettet det til, hvis du ikke anvender Betalingsservice – men
eksempelvis har bedt banken om at indbetale et fast beløb hver måned.



6. Næste generalforsamling

Vi er fortsat ved at undersøge om Generalforsamlingen alligevel kan afholdes i Olympia i
foråret '22.

7. Ansøgning om saltvogn

Den gamle tunge saltvogn er ved at ruste op. Havemanden har derfor ansøgt om 8500 kr
til en ny, der kan sættes bag på traktoren.

Bestyrelsen godkender dette.

Næste møde:

Afholdes torsdag 20/1-2022 kl 19.30 hos Rie – eller virtuelt endnu en gang om nødvendigt.

- GOD JUL OG GODT NYTÅR TIL ALLE HER I HF. ENGLY -


